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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
Rijeka, 23. siječnja 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 23. siječnja 2024. (utorak) održana je 10. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Krešimir Modrić, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Usvajanje zapisnika s 9. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje Izvješća o radu VMO Kozala za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 
2023. godine 

- 2. Realizacija programa „Karneval u kvartu“ 
- 3. Razno  

Sjednica je započela u 17,30 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je Vijeću Izvješća o radu VMO Kozala za 
razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. godine. Obrazložio je kako su u istome navedeni 
svi programi vijeća odrađeni tijekom 2023. godine, kao i sve ostale aktivnosti vijeća kroz 2023. 
godinu, te pozvao Vijeće na glasanje.  
 
Zaključak: Izvješće o radu VMO Kozala za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. 
Godine je jednoglasno usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je Vijeću da se program „Karneval u kvartu“ održi 
u subotu 10. veljače 2024. godine u vremenu od 17.00 do 20.00 sati. Predlaže organizaciju 
glazbenog dijela programa te angažman animatora ili mađioničara za zabavu onih najmlađih. 
Poziva vijeće oko angažmana za dobivanje donacija te ostaloga potrebnog za uspješno 
izvršenje programa. Podsjeća kako je ovaj program nekada bio redovan u sklopu karnevala 
na Kozali i nada se ponovnom povratku maškarane tradicije u kvart. Kako bi se program 
kvalitetnije realizirao, najavljuje angažman članova pododbora za društvena događanja i 
suradnju sa kozalskom karnevalskom grupom ,,Siti i pijani'' koja je iskazala interes za 
sudjelovanjem. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD3/1 
Tajnica MO Kozala upoznala je vijeće s dopisom gospođe Torjan, vlasnice obrta VRRR-vrtlari, 
rasti, raduj se kojim se obraća Vijeću s idejom povezivanja programa vijeća „Za našu Kozalu“ 
(akcije čišćenja) i Dana planete zemlje koji će se obilježiti 22. travnja 2024. U svom prijedlogu, 
predlaže, uz akciju čišćenja kvarta, održavanje edukativne radionice, predavanja i slično. 
Predsjednik vijeća se slaže s prijedlogom i predlaže vijećniku Jakovac Filipu, voditelju eko-
akcije za daljnji kontakt i dogovor s gospođom Torjan. Također predlaže vijeću prebacivanje 
akcije iz listopada u travanj te izvršenje iste u sklopu Dana planeta zemlja.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 
 

AD3/2 
Predsjednik VMO Kozala obavijestio je sve prisutne kako će radovi na povećanju prometne 
sigurnosti u Baštijanovoj ulici započeti u veljači, a prema informaciji dobivenoj iz TD Rijeka 
Plus. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD3/3 
Predsjednik VMO Kozala obavijestio je sve prisutne o postavljanju ograde na ulaz u Park 
Zvonimira Škerla, sa zapadne strane (uz pješački prema Volčićevom trgu). Ograda je 
postavljena u svrhu sprečavanja istrčavanja djece iz parka na nepregledan dio prometnice 
prema Ulici Petra Kobeka.  
 
Zaključak: informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 
 

AD3/4 
 

Predsjednik je obavijestio sve prisutne o održanom sastanku koji se održao u Odjelu za 
komunalni sustav i promet na Titovom trgu 23. siječnja 2024. u 14, 30 sati, a vezano uz Idejni 
projekt za izgradnju Volčićevog trga. 
Vijećnik Filip Jakovac izjasnio se kako nije zadovoljan ponuđenim Idejnim rješenjem te poziva 
Vijeće da se kroz raspravu utvrde izmjene koje je potrebno komunicirati prema arhitektu i 
Odjelu. Ne slaže se sa idejom postavljanja jelke uz lijevi kraj trga (prema Parku Zvonomira 
Škerla) jer smatra kako trg, kao takav gubi vizuru. Također, nezadovoljan je ponuđenim 
klupicama i predlaže vijeću da izaberu i ponude nadležnima klupice koje postoje na tržištu, a 
bolje bi se uklopile u njihovo viđenje budućeg trga. Nije suglasan niti sa izgradnjom punog zida 
neprekinuto uokolo trga koji bi odvajao glavnu prometnicu od trga. Smatra kako bi bilo dobro 
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postaviti prozračan zid kojim bi trg bio otvoren prema građanima. Svakako predlaže 
segmentaciju zida.  
Predlaže očitovanje Vijeća nadležnima na osnovu donesenog zajedničkog dogovora. 
 
Zaključak: informacija i prijedlog su jednoglasno usvojeni i prihvaćeni. 
 
 

AD3/5 
 
Vijećnik Krešimir Modrić objavio je stavljanje svoga mandata u mirovanje iz osobnih razloga i 
zahvalio se na dosadašnjoj lijepoj suradnji te vijećnicima zaželio sve najbolje u njihovom 
daljnjem radu.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo njegovu želju. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


